



Möte: Styrelsemöte Västerviks handbollsförening

Tid: 17.00

Plats: Klubblokalen

Närvarande:

Ordförande: Petra Axelsson (PA)

Kassör: Andreas Hesselgård (AH)

Sekreterare: Lina Kinnander (LK)

Ledamot: Johanna Lyngell (JL)

Ledamot: Anders Davidsson (AD)

Ledamot: Fredrik Ankreus (FA)

Suppleant: Therese Björkström (TB)

Suppleant: Kerassa Moschovidou (KM)

Frånvarande:

Ledamot: Simon Frid (SF)

1. Val av sammanträdets ordförande, sekreterare och justerare av protokoll

Närvarande utser PA som sammanträdets ordförande, LK som sekreterare och JL som justerare.

2. Mötets öppnande

Mötets ordförande hälsar närvarande välkomna och förklarar sammanträdet öppnat.

3. Godkännande av föregående sammanträdesprotokoll

Föregående sammanträdesprotokoll godkännes och läggs till handlingarna.

4. Fastställande av dagordning

Ett tillägg av övrig fråga gällande nytt kylskåp till Skogshaga. Närvarande godkänner därefter dagordningen.

5. Val av valberedning

Beslut tas att styrelsen blir valberedning då SF är frånvarande på obestämd tid.

Justerandes signaturer

--	--	--	--



6. Dagordning

Ekonomi

AH går igenom ekonomin, de flesta fakturor har gått ut. Tillkommer det nya spelare nu behöver AH meddelas av ansvarig tränare så att faktura kan skickas ut efter spelarens provotid.

Projektstöd IF Fritidskortet har inkommit från RF Sisu efter att vi anslöt oss i höstas.

Nya bollar behöver ev. köpas in till handbollsskolan som växt mycket. Alla matchställ är betalda.

En ansökan om ekonomiskt stöd har inkommit och betalats ut.

Förslag på trivselkonto till lagen där lagen kan inkomma med förslag/önskemål vad det skulle vilja använda pengarna till.

Diskussioner kring sponsorgruppen som skulle behöva komma igång lite mer aktivt. Många avtal finns klara men det behöver hållas ihop och slutföras. P.A börjar att prata med Emil som är med i sponsorgruppen och ev. lägger vi ut en förfrågan till medlemmarna om någon är intresserad.

Handbollsgymnasiet

P.A har varit i kontakt med Charlotte Aspeteg på gymnasiet. Det vore bra om vi kunde locka sökande från andra kommuner då det är dessa elever som genererar pengar till kommunen.

Vi behöver få in gymnasiet i vårt årshjul för att inte missa viktiga delar. Hur kan vi vara aktiva och synliga vid ansökningperioderna?

Vi behöver få in eleverna från handbollsgymnasiet på Laget.se och kunna registrera träningar och andra sammankomster för att få LOK-stöd.

Det saknas tränare då och då på gymnasiets träningar och dessa ställs då in. Styrelsen beslutar att försöka bjuda in Richard Meijer till nästa styrelsemöte.

Welux

J.L har kontakten med Wetterberg. Ett förråd på 5x3 m ska byggas. Skyltar ska sättas upp både ute på fasaden och inne i hallen.

#Schysst match

Material har kommit hem, bl.a. Fair play-kort. Förslag på någon slags samkvämskväll med ledare för att syliggöra konceptet. P.A kollar med Mitt



om det finns något färdigt koncept för utbildning kring detta.

Övriga frågor

-Julhandboll

Alexander Meijer vill anordna match för P16 mot Herrseniorerna. P.A kollar med Antonia Meijer om det även går att ordna match mellan F16 och Damjuniorna tillsammans med äldre spelare.

- Profixio

Vid flertalet gånger har matchdatorerna varit utloggade från Profixio. Eftersom det då krävs en tvåstegsverifiering där ett mail skickas till klubbens maillåda som föräldrar inte har tillgång till blir det krångligt och väldigt stressigt för de föräldrar som ska sitta i sekreteriatet. Sekreteriatgruppen har fått frågan men har inget förslag hur detta ska hanteras. Enligt utbildningen föräldrarna går ska föräldrarna tilldelas matcher från föreningens Profixioansvarig och logga in med sina egna konton, något som inte görs i vår förening idag. F.A och Veronika Karlsson är Profixio-ansvariga i vår förening, de tar med sig detta och kollar över hur man kan lösa det framåt.

- Kyl i Skogshaga trasig. Vi behöver hitta en ny.

Nästa möte

Planeras till 16/12 kl. 17.00 i annan lokal.

Då intet mer fanns att behandla tackade ordförande för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.